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P R O T O K Ó Ł  Nr XXIV/20 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 8 października 2020 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

14 obecnych. Nieobecny Radny Jarosław Lipiński. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz 

nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych. 

8. Informacja Burmistrza Krosna Odrzańskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób 

podlegających obowiązkowi złożenia oświadczenia Burmistrzowi. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 

2019/2020. 

10. Informacja z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za I półrocze 2020 r. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie; 

4) w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób 

fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

5) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia; 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 9 lutego 

2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021”; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Krośnie Odrzańskim; 
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9) w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu wznowienia 

działalności stoczni rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 

12. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

13. Informacje i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, radnych. Powiedział, że dzisiejsza sesja jest 

hybrydowa. Cześć radnych będzie w niej uczestniczyć zdalnie. Poprosił o stwierdzenie quorum. 

Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Nie zgłoszono wniosków do zaproponowanego porządku obrad. 

  

Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXIII/20 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 8 września 2020 roku. 

  

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Leszek Fijałkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Marek Górski. Stan radnych – 14. 

 

Do pkt. 6 

Burmistrz Marek Cebula przedstawił Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Zwrócił uwagę 

m.in. na wniosek dotyczący utworzenia Lubuskiej Rady Samorządowej, utworzenie przez gminy oraz 

Powiat Krośnieński obszaru funkcjonalnego, prace związane z budową obwodnicy. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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Do pkt. 7 

W tym miejscu Informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych radnych przedstawił 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski. Dodał, iż szczegółowa analiza jest dostępna. 

Można się z nią zapoznać. Niniejszy dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt. 8 

W tym miejscu Informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych osób podlegających 

obowiązkowi złożenia oświadczenia Burmistrzowi przedstawił Burmistrz Marek Cebula. Niniejszy 

dokument stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że radni zapoznali się z Informacją 

o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Krosno Odrzańskie za rok szkolny 2018/2019 na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. Dokument był szczegółowo omawiany.  

Radna Kazimiera Potocka zwróciła uwagę, iż w niektórych szkołach wysokie koszty utrzymania 

ucznia nie korelują z wysokimi wynikami uzyskiwanymi podczas egzaminów końcowych. Chodzi 

głównie o Szkołę Podstawową w Radnicy.   

 

Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że Informacja o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za pierwsze półrocze 2019 r. oraz informacja o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej były szczegółowo omawiane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. Dodał, iż w ocenie Regionalnej Izby Obrachunkowej realizacja 

budżetu Gminy we wskazanym okresie przebiegała prawidłowo.    

Nie zgłoszono wniosków i zapytań. 

 

Do pkt. 11 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Marek Górski) podjęła uchwałę nr XXIV/203/20 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r. 

 

2) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Marek Górski) podjęła uchwałę nr XXIV/204/20 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 
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3) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że stawki podatkowe, które są planowane na 2021 roku 

wynikają z obecnie obowiązującej polityki podatkowej, która kończy się w przyszłym roku. Wówczas 

rozpoczną się prace nad kolejnym dokumentem. Wyjaśniła, iż różnice pomiędzy stawkami 

maksymalnymi określonymi przez Ministerstwo Finansów, a stawkami obowiązującymi w gminie są 

coraz większe. Ministerstwo Finansów stwierdza, że daje możliwość podniesienia stawek, jednak 

gmina z tego nie korzysta. Wpływa to na przyznane subwencje.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/205/20 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie. 

  

4) Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od 

osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/206/20 w sprawie poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

od osób fizycznych oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia inkasentów i ich 

wynagrodzenia. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/207/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie opłaty targowej, ustalenia jej wysokości, sposobu poboru oraz określenia 

inkasentów i ich wynagrodzenia. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z 

dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021”. 

Radny Mariusz Grycan powiedział, że ma pytania do KPWK Sp. z o.o. Poprosił o odpowiedź na 

piśmie. Zapytał, czy pojawienie się bakterii coli w stacji uzdatniania wody w Wężyskach ma związek z 

pobliską oczyszczalnią ścieków spółdzielni mieszkaniowej. Zapytał, czy prawdą jest, iż w ramach 

oszczędności w SUW Wężyska nie ma na stałe pracownika do obsługi.   

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/208/20 w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/380/18 Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z 

dnia 9 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2017-2021”. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 
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  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/209/20 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim. 

Radna Danuta Cierpisz odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/210/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwy. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu 

wznowienia działalności stoczni rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że od kilku lat powstaje koncepcja uruchomienia szlaku 

wodnego odrzańskiego. Przedstawił fragmenty prezentacji wyświetlanej podczas samorządowych 

konsultacji projektu Programu rozwoju Odrzańskiej drogi Wodnej, w 2018 roku. Wskazywano 

wówczas, iż Krosno Odrzańskie może być miejscem do rozwoju transportu trójmodalnego, czyli 

połączenia transportu: drogowego, kolejowego i wodnego. Można byłoby wykorzystać lokalizację 

starego portu przeładunkowego przy ulicy Wiejskiej. W bliskiej odległości będzie przebiegać 

obwodnica miasta. Jest to oczywiście odległa przyszłość. Należy jednak zauważyć, iż Krosno jest 

ostatnim miastem na polskim odcinku Odry. Jest połączenie wodne z Berlinem. Dodał, iż wszystko 

zaczyna się od wizji.  

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim przygotuje projekt 

apelu w tej kwestii, który zostanie rozpatrzony na jednej z kolejnych sesji. Pzedmiotem w wniosku jest 

podjęcie przez Radę Miejską w Krośnie Odrzańskim czynności zmierzających do wznowienia 

działalności stoczni rzeczy w Krośnie Odrzańskim poprzez wnioskowanie do Posłów z Województwa 

Lubuskiego, Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego, Zarządu Województwa 

Lubuskiego, Wojewody Lubuskiego, Radnych Sejmiku Województwa Lubuskiego oraz do właściwego 

Ministra. Wiadomym jest, że samorząd nie zrealizuje zadania własnymi środkami, dlatego potrzebne 

są głosy władz. Nie można bowiem pozwolić na zamknięcie drogi rozwoju. 

Radny Mariusz Grycan powiedział, że w zeszłym roku uczestniczył w konferencji na Uniwersytecie 

Zielonogórskim w sprawie Odry. Nie napawało to optymizmem. Opóźnienia w realizacji inwestycji na 

rzece są bardzo duże. Użeglownienie Odry to kwestia 30-50 lat. Należy zatem apelować o budowę 

portu.    

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że rozmawiała z osobami z Muzeum Odry we Wrocławiu. 

Stwierdzono, że skoro most jest zabytkowy, to nie zostanie podniesiony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że rekomenduje przyjęcie uchwały.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 14 głosami „za” podjęła uchwałę nr 

XXIV/211/20 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego podjęcia czynności w celu 

wznowienia działalności stoczni rzecznych w Krośnie Odrzańskim. 
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Do pkt. 9 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr XXIV/6/20 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Do pkt. 10 

Radna Danuta Cierpisz poinformowała, iż 6 października odbyło się posiedzenie Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej. Jednym z tematów była analiza systemu gospodarki 

odpadami na terenie gminy, po zmianie sposobu naliczania opłaty. Na ceny składa się bardzo wiele 

czynników, w tym tonaż odpadów. Bardzo ważna jest segregacja. Poprosiła, aby jeszcze bardziej 

zwracać na nią uwagę. Dodała, iż poruszano także kwestię bezpieczeństwa na terenie Gminy.   

Radna Kazimiera Potocka wniosła o wyrównanie ubytków na parkingu przy cmentarzu, od strony 

ulicy Kościuszki. 

Wniosła o zamieszczanie w Krośnieńskiej Telewizji relacji z sesji Rady Miejskiej.  

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że mieszkańcy zgłaszają problemy z dodzwonieniem się do 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Wygłaszany jest długi komunikat dotyczący RODO. Czasem połączenie 

jest przerywane. Stwierdziła, iż informowanie o RODO przed połączeniem nie jest obowiązkowe. W 

innych instytucjach cała reguła nie jest odczytywana. Poprosiła, aby rozwiązać ten problem.      

Radny Mariusz Grycan złożył podziękowania dla Ośrodka Sportu i Rekreacji w Krośnie Odrzańskim 

za udostępnienie boiska na mecze.   

Radna Dorota Kwapisiewicz wniosła o usunięcie zepsutego samochodu z parkingu przy ulicy 

Bolesława Chrobrego.    

 

Do pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 11.05 stwierdził: „zamykam obrady  

XXIV sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


